
              

  

 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 24.04.24 på Valdemarskolen 

OBS kl. 17.00 – 20.00 – vi starter med let aftensmad   

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Charlotte, Tove, Hans, Hanne, Maibritt og Mette.  

Afbud fra: Helle, Mette H, Jørn 
 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt og en let 

aftensmad  

 

 B    17.00 Godkendt 

Ingen punkter til eventuelt 

2.  Skolebestyrelsesvalget  

o Valgaftenen  

o Kandidater  

o Næste skridt – Fredsvalg – 

invitation til de nye 

bestyrelsesmedlemmer – 

konstituering inden 

sommerferien  

 

Stine og Mette   O/D  17.20  Til valgaften kom der en forælder.  

To forældre har meldt, at de gerne vil i bestyrelsen. 

Dermed bliver der fredsvalg dog uden suppleanter. 

De to nye medlemmer inviteres med til mødet i juni, 

hvor den nye bestyrelse konstituerer sig. 

Charlotte og Hans træder ud af bestyrelsen ved udgangen 

af skoleåret. 

 

3. Trivselsmålingen 2024 (bilag) 

o Resultatet af målingen 

o Proces for arbejdet med 

målingens resultater 

                     

Mette/Maibritt  O/D  17.30 Ledelsen henvender sig til Børne & 

Undervisningsministeriet i forhold til de genererede 

rapporter, da der for enkelte grupper kan regnes ud, 

hvem der har svaret hvad.  

Der er enighed om, at det er fine resultater i begge 

rapporter, specielt når elevernes udfordringer tages i 

betragtning. 
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Bestyrelsen fremhæver, at der er en høj scorer på flere 

trivselsspørgsmål. 

Bestyrelsen finder ikke nogen parameter, som de finder, 

der skal arbejdes særligt med. 

 

4. Det nye skoleår 2024-25  

o Nye elever  

o Skoleplanen – 

indsatsområder mm.  

 

o Spor og klasser i det 

kommende skoleår 

o Orientering om status på 

fagfordelingen 

 

Maibritt og 

Mette  

 O/D  18.00 Pt. er der visiteret lidt færre elever til skolen i forhold til 

det antal, som forlader skolen til sommer. Der er en 

visitations igen til maj, hvor der vil kunne visiteres 

elever til skolen. Skolen planlægger med lidt færre elever 

i klasserne, så der er plads til nye elever, som evt. kunne 

blive visiteret. 

Skoleplanen for næste skoleår er udfærdiget og er en 

aftale for både pædagoger og lærere. 

Orientering om spor og klasser samt status på 

fagfordelingen. 

 

5. Ansættelse af ny pædagogisk 

leder  

o Status og proces 

 

 Mette   O 18.20  Der har været mange henvendelser, og der er sidste 

ansøgningsfrist d. 28/4.  

I ansættelsesudvalget er: 

Inge og Hanne (medarbejderrepræsentanter) 

Stine (bestyrelsen) 

Helene, Maibritt og Mette (ledelsen) 

En HR-medarbejder fra forvaltningen 

Den nye pædagogiske leder forventes at starte pr 1. 

august. 

 

6. Digitalt dannelsesprincip   

o Hvor er vi i processen?  

o Input fra bestyrelsen 

  

 Alle 

 

 D 18.35 Medarbejderne har haft det ude i afdelingerne og 

tilbagemeldingerne derfra var, at de syntes, at det 

udsendte var for overordnet og derfor svært at komme i 

gang med. 

Bestyrelsen beslutter, at det udsættes til skoleåret 24-25 

hvor der laves en proces omkring det. 

 

7. Årsberetningen  

o Hvordan ønsker bestyrelsen 

at aflægge beretning i år? 

 Stine  
 
 
 

 D 18.50 I skolebestyrelsen har der i skoleåret 23-24 været 

arbejdet med: 

Valg til skolebestyrelsen 
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o Inputs til beretningen – 

hvad skal med? 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Princip for skolehjemsamarbejdet 

Princip for lejrskole  

Trivselsmålingen 

Lydisolering på gangene 

Logo og oversigtskort på skolen 

Pejlemærker 

Besøg af fysioterapeuterne og ergoterapeuten 

Ansættelse af trivselsteamet 

 

Årsberetningen sendes ud sammen med 

sommerferiehilsnen fra ledelsen. 

 

8. Forventet regnskab    

 

Mette og 

Maibritt  

 

O 19.10 Orientering 

9. Nyt fra   Alle O 19.20 Forældrene   

• Intet 

Medarbejderne  

• Fredag kaffe/brød betyder meget for kollegerne i 

forhold til at føle sig en del af en stor skole 

• Næste skoleår fylder meget pt. 

Ledelsen 

• Forældreoplægget ”Den forbudte sorg”- her skal 

findes ny dato grundet afbud fra oplægsholder. 

Oplægget udsættes til næste skoleår grundet 

afbud fra oplægsholder – et ønske om at det 

bliver i uge 43-44 

• Plan for ”rul” på lejrskoleaktiviteter 

 

10. Eventuelt og punkter til næste 

møde torsdag d. 23.05.24 eller 

kommende møder 

 

 Alle B 19.40  • Revidering af Anti-mobbestrategien  

• Digitalt princip  

 


